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FR: IMPORTANT: A LIRE ATTENTIVEMENT ET A CONSERVER POUR VOUS Y 
REFRERER ULTERIEUREMENT
EN: IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY.

INSTRUCTIONS D’ASSEMBLAGE
ASSEMBLY INSTRUCTION
EN: WARNING: Suitable for children of 18+ months; Max weight: 45 kg.
FR: ATTENTION: Convient aux enfants de 18+ mois; Poids maximum : 45 kg.

310-076V00_310-076V70_310-079V00
_310-079V01_310-079V70





A 1 B 1 C 1

Warm Prompt: To prevent kids from opening the sofa, we use a childproof safety zipper that 
comes without a pull, which can only be opened using a paperclip.
Remind: The toddler chair is in compression package. Just take it out and plump up for hours. 
24 hours is better for reaching its full size. Follow the assembly instructions to assemble after 
reach its full size.

Rappel: Pour empêcher les enfants d'ouvrir le canapé, nous utilisons une fermeture à glissière 
sécurisée pour enfants, sans tirette, qui ne peut être ouverte qu'avec une trombone.
Remarque: La chaise pour tout-petit est sous forme de sac comprimé. Sortez-la simplement et 
laissez-la se regonfler pendant quelques heures. Il est préférable de la laisser se regonfler 
complètement pendant 24 heures. Suivez les instructions d'assemblage après qu'elle ait atteint 
sa taille maximale.
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